
  
  

   
Tid: 24. februar 2023 

   
Til stede: 
Anne Kristin Solheim (Grane), Asbjørn (Hattfjelldal), Brit Skjevling (Vega), Erlend Eriksen (Vefsn), 
Frank Nilsen (Brønnøy). Hilde (DH),  Camilla (DH), John Arne (Herøy), Kjell Olav Lund (Leirfjord), Knut 
Toresen (Bindal), Lars Tore Hatten (Hemnes), Lill T Stabell (Nesna), Robert Pettersen (Rana), Renathe 
Mathisen (Vevelstad), Ståle Sjøvoll (DH), Øyvind Toft (for Lurøy), Torild Hansen (Træna, kun i starten) 
 
Frafall: Børge Toft(Alstahaug), Arne Johansen (Sømna) 
 

Sted: Teams 

   
Saksliste  
  
  

Sak  Tema  sakstype  Vedtak  

03-23  Godkjenning av innkalling og agenda  Beslutning  ok 

04-23  Godkjenning av referat fra forrige 
møte  

Beslutning  ok 

05-23  Kommunalt oppgavefelleskap 

• Oppdatert status fra Vefsn, 
Træna, Bindal og Herøy 

• Signering av samarbeidsavtale 

• Lurøy kommune 
 

Beslutning Træna orienterte om at de 
ikke blir med videre i 
Digitale Helgeland på grunn 
av manglende kapasitet 
internt til å utnytte 
samarbeidet. Vefsn, Herøy 
og Bindal har vedtatt å være 
med. Lurøy skal ha saken 
opp i kommunestyret i 
mars, så vi ble enige om å 
oppdatere 
samarbeidsavtalen og 
avvente signering til Lurøy 
har behandlet saken.  
 
Vedtak: Avventer signering 
til Lurøy har gjort sitt 
vedtak.  
 

06-23 Avklaring rundt retningslinjer, 
innkallinger og protokoll 

Orientering Hilde orienterte om at 
samarbeidsavtalen vil angi 
klare rammer for 
retningslinjer, møter og 
hvordan avstemning skal 
foregå. Et kommunalt 



oppgavefellesskap medfører 
mer klare og formelle 
rammer enn når Digitale 
Helgeland var et prosjekt. 
De fleste beslutningssaker 
vil være av typen «støtter 
man prosjekt A og prosjekt 
B». Kommunene kan støtte 
at DH kjører et prosjekt selv 
om man ikke har ressurser 
som kan stille inn i 
prosjektene til enhver tid, 
og ikke alle prosjekter vil 
passe alle kommuner.  
Minst 8 kommuner må være 
til stede for å fatte vedtak. 
 
Vedtak: tatt til orientering 
 

07-23 KOBO, digital løsning for kommunale 
utleieboliger 

Beslutning KOBO er en digital løsning 
for å lette prosessen med å 
søke, tildele og administrere 
kommunale boliger. 
Løsningen er gratis å sette 
opp og drifte og er et 
samarbeid mellom 
Husbanken og KS. 
Utrullingen skjer puljevis via 
nasjonale 
digitaliseringsnettverk. 
Kommunene Vefsn, 
Brønnøy, Leirfjord, Vega og 
Dønna er i pulje 1 som er 
ferdig i mars. I pulje 2 har 
Rana og Alstahaug foreløpig 
meldt seg på. Digitale 
Helgeland oppfordrer alle 
de andre kommunene til å 
melde seg på pulje 2, da vi 
ikke vil ta ansvar for å 
koordinere flere puljer.  
 
Vedtak: Kommunene får 
frist til midten av mars med 
å melde seg på pulje 2. DH 
sender ut forespørsel til de 
kommuner som ikke 
allerede er påmeldt. 

08-23 Digital inkludering Helgeland, digitalt 
utenforskap 

Beslutning Hilde orienterte om at vi 
ønsker å gjennomføre et 
prosjekt der hensikten er å 



hjelpe folk som er digitalt 
utenfor. Målet er å øke 
ferdighetene i å bruke 
digitale verktøy og tjenester 
for personer som er i ferd 
med å bli ekskludert fra det 
digitale samfunnet. Digitalt 
utenforskap er et høyst 
aktuelt tema som både 
stat/regjering og lokale 
krefter ønsker vi skal ta tak 
i. Det ble orientert om at vi 
ønsker å søke skjønnsmidler 
for å gjennomføre dette 
prosjektet og vi trengte å 
vite hvilke kommuner som 
ville være med i søknaden. 
Det ble diskutert litt rundt 
hvordan egeninnsatsen fra 
de enkelte kommunene 
måtte dekkes, da kravet er 
50% egenfinansiering. Dette 
kan dekkes via 
egeninnsats/ressurser.  
 
Vedtak: Alle kommunene 
tilslutter seg søknaden.  

09-23 Oppstart nytt prosjekt: felles 
dokumentsenter 

Beslutning Hilde innledet, og Robert 
utfylte.  DH ønsker å støtte 
et initiativ fra Rana 
kommune for å få på plass 
en mer effektiv og robust 
posthåndtering ved hjelp av 
automatisering. Ønsket er å 
starte et forprosjekt, der vi 
søker skjønnsmidler fra 
statsforvalter for å se på om 
vi kan få til et felles 
dokumentsenter på 
Helgeland. Målet er å 
effektivisere 
saksbehandlingen, bort med 
alt papir, dele på 
kompetanse, ressurser og 
kostnader til videreutvikling 
og modernisering. Målet er 
også å skape et større 
arkivfaglig miljø som er 
mindre sårbart enn det er i 
dag.  
 



Noen kommuner uttrykte at 
det var vanskelig å ta en 
beslutning om å være med 
på et felles dokumentsenter 
når fristen var kort og man 
hadde fått for lite 
dokumentasjon på forhånd, 
og noen hadde behov for å 
forankre internt. Det ble 
videre forklart at man i 
første omgang legger opp til 
ett års forprosjekt for å se 
om det er grunnlag for å gå 
videre med prosjektet om 
ett felles dokumentsenter. 
Alle kommunene var i 
utgangspunktet positive til å 
være med på søknad.  
   
Egeninnsats pr kommune er 
på 20%. 
 
Vedtak: Rana v/Robert 
sender inn søknad om 
skjønnsmidler til 
statsforvalter. Dersom 
ingen sender beskjed innen 
tirsdag tas alle kommunene 
med i søknad.  
 
 
 

10-23 Forlenge engasjement til utvikler (20% 
stilling, 100% i sommer) 
 

Beslutning Robert sa at dette ikke var 
en styresak, men innenfor 
leder av DH sitt mandat å 
bestemme selv. Hilde tok 
dette til etterretning.  
 
 

11-23 Internkontroll, GDPR modul i Compilo Beslutning Ståle orienterte om 
viktigheten av god 
internkontroll og plikter 
kommunen har. 
Omfattende og krevende 
regelverk, sammen med 
begrensede ressurser i den 
enkelte kommune gjør det 
vanskelig å få en helhetlig 
styring og god nok kontroll. 
DH foreslår at kommunene 
går til en felles anskaffelse 



av GDPR modulen til 
Compilo (14 av kommunene 
har Compilo) og at vi 
samarbeider og bidrar til et 
større fagmiljø der 
kunnskap deles på tvers av 
kommunegrensene.  
 
Hilde minnet om 
bakgrunnen for at vi ønsket 
et felles personvern, at det 
var fordi man innså at man 
hadde for liten kontroll og 
fokus på 
informasjonssikkerhet og 
personvern i det daglige.  
  
Flere var i utgangspunktet 
positive til et samarbeid og 
innkjøp av modulen, men de 
kunne ikke gi et endelig svar 
i møtet.  
 
Vedtak: Hilde følger opp 
kommunene etter 
vinterferien for å få avklart 
hvem som er med på felles 
anskaffelse av GDPR modul 
til Compilo og videre 
samarbeid.  
 

12-23 Utlyse rammeavtale for leverandør på 
tjenestedesign 

Beslutning  Denne saken hoppet vi over 
på bakgrunn av det som ble 
sagt i sak 10-23 om at dette 
er innenfor leder sitt 
mandat å bestemme selv. 
 

13-23 DigiHelsestasjon Orientering Hilde orienterte om 
DigiHelsestasjon, som er en 
nasjonal fellesløsning der 
innbygger kan kommunisere 
digitalt med helsestasjonen 
via helsenorge.no  
 
Alstahaug, Dønna og Herøy 
er i gang og ønsker hjelp 
med ROS og DPIA. Brønnøy 
ønsker å samarbeide med 
flere om innføringen og at 
DH skal ta ansvar for det.  
 



 
Vedtak: Hilde tar opp saken 
som en beslutningssak i 
neste møte eller til høsten. 

14-23 Oppdatert status siden sist: 

• DigiVet 

• Workshops 

• Lansert to felles tjenester 

• Skjenkebevilling med SKD 

• Tjenesteutvikling i Altinn 

• SommerCamp 

• Midler til Digital 
Hjemmeoppfølging (1 mill for 
2023) 

 

Orientering Hilde og Camilla orienterte 
om status i prosjektene.  
 
Neste møte: Planen er å ta 
det i forbindelse med 
Helgelandskonferansen i 
Mosjøen i mai.  
 
Vedtak: Tatt til orientering. 

  
 

 


